



Pledging Authority - Corporates

تفويض بالرهن - شركات

Date: _____

التاريخ: _____

To M/s The Commercial Bank (P.S.Q.C.)

السادة/البنك التجاري (ش.م.ع.ق.)

P. O. Box 3232 Doha-Qatar

ص.ب. ٣٢٣٢، الدوحة - قطر

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

We, the undersigned,

بهذا، نحن الموقعون أدناه، السادة /

_____ (the Borrower), Nationality: _____, with valid CR No. _____, Account No. _____ irrevocably and unconditionally acknowledge the following:

_____ (المقترض)، الجنسية: _____، بموجب السجل التجاري الساري المفعول رقم _____، حساب رقم: _____، بدون نقض ودون قيد أو شرط نقر بما يلي:

We authorized the Commercial Bank (the Bank) to transfer amount of _____

إننا قد فوضنا البنك التجاري (البنك) بأن يحول من حسابنا مبلغ _____

(amount in figures and words) from our Current Account mentioned above and to block the said amount in the Borrower's Cash Collateral Account as a guarantee and security against facilities of loan/letter of Credit /Letter of Guarantee granted by the Bank to the Borrower.

(المبلغ بالحروف والأرقام) من حسابنا المذكور أعلاه ويجز المبلغ المذكور في حساب التأمينات النقدية الخاص بالمقترض ضماناً وتأميناً لتسهيلات القرض / خطاب الاعتماد / خطاب الضمان الممنوحة من قبل البنك إلى المقترض .

We authorize the Bank to debit the Borrower's Cash Collateral Account with the amount whenever necessary as the Bank deem fit in its absolute discretion and without our prior permission in order to settle all the outstanding amounts due to the Bank in full including the facilities principal, interest and banking fees applicable in accordance with the facilities terms and conditions.

إننا قد فوضنا البنك بأن يخصم المبلغ من حساب التأمينات النقدية الخاص بالمقترض كلما دعت الحاجة إلى ذلك حسب ما يراه البنك مناسباً وحسب سلطته التقديرية المطلقة ودون الحصول على موافقتنا المسبقة بغرض السداد الكامل لكافة المبالغ المستحقة للبنك من المقترض بما في ذلك أصل التسهيلات وفوائدها ورسومها المصرفية المقررة حسب شروط وأحكام التسهيلات المصرفية.

This Pledging Authority shall remain valid for the benefit of the Bank from the date mentioned herein above until the date on which the facilities of loan/letter of credit /letter of guarantee granted to the Borrower is/are settled in full and a final settlement certificate is issued accordingly by the Bank.

يظل هذا التفويض بالرهن ساري المفعول لمصلحة البنك إعتباراً من التاريخ المذكور أعلاه إلى تاريخ السداد التام لتسهيلات القرض / خطاب الاعتماد / خطاب الضمان الممنوحة للمقترض وإصدار شهادة مخالصة نهائية بشأنها من قبل البنك.

Your faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،

M/s		السادة
Authorized signatory		المفوض بالتوقيع
Name		الإسم
Valid QID No.		بطاقة شخصية قطرية سارية رقم

For Bank Use Only

Date of Application : ____/____/____ Branch: _____ Department: _____

Expiry date: _____

Comments: _____